



澳門大學研究生會選舉委員會  
Election Committee of University of Macau Postgraduate Association

第十四屆領導機關選舉候選組別報名表—監事會選舉

The application form of candidate to the 14<sup>th</sup> Management Board of UMPA—Election of Supervisory Board

組別名稱 Name of the Candidate	中文 Chinese
	英文 English

代理人(須為候選組別其中一名成員) Deputy (it should be one of the candidate)		
姓名 Name	中文 Chinese	英文 English

職務及個人資料 Position and Personal Information
--

監事會 Supervisory Board				
監事長 Supervisor General				相片 Photo
姓名 Name	中文 Chinese	外文或譯音 Foreign Language or Its Translated Name		
出生日期 Date of Birth	____ / ____ / ____ 日 Day(dd) 月 Month (mm) 年 Year (yy)		性別 Sex	<input type="checkbox"/> 男 M <input type="checkbox"/> 女 F
學生證號碼 Student No.			年級 Year	
主修科目 Major			電郵 E-mail	
聯絡電話號碼 Contact No.				
住址 Address				
簽名 Signature				
監事會 Supervisory Board				



# 澳門大學研究生會選舉委員會

## Election Committee of University of Macau Postgraduate Association

副監事長 Vice-Supervisor General					相片 Photo
姓名 Name	中文 Chinese	外文或譯音 Foreign Language or Its Translated Name			
出生日期 Date of Birth	_____ / _____ / _____ 日 Day(dd) 月 Month (mm) 年 Year (yy)		性別 Sex	<input type="checkbox"/> 男 M <input type="checkbox"/> 女 F	
學生證號碼 Student No.			年級 Year		
主修科目 Major			電郵 E-mail		
聯絡電話號碼 Contact No.					
住址 Address					
簽名 Signature					

監事會 Supervisory Board					相片 Photo
監事會秘書 Secretary of Supervisory Board					
姓名 Name	中文 Chinese	外文或譯音 Foreign Language or Its Translated Name			
出生日期 Date of Birth	_____ / _____ / _____ 日 Day(dd) 月 Month (mm) 年 Year (yy)		性別 Sex	<input type="checkbox"/> 男 M <input type="checkbox"/> 女 F	
學生證號碼 Student No.			年級 Year		
主修科目 Major			電郵 E-mail		
聯絡電話號碼 Contact No.					
住址 Address					
簽名 Signature					



澳門大學研究生會選舉委員會  
Election Committee of University of Macau Postgraduate Association

聲明：

本人等明白並遵守選舉規定，接受選舉委員會的任何決定。

We understand and obey the regulation of election, and accept any decision made by the Election Committee.

---

候選監事長簽名

Signature of Candidacy Supervisor General

日期 \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_

Date 日 Day(dd) 月 Month (mm) 年 Year (yy)



# 澳門大學研究生會選舉委員會

## Election Committee of University of Macau Postgraduate Association

備註：

- 一、 候選組別須同時遞交候選組別成員學生證副本、政綱、宣傳計劃、競選財政預算及宣傳物料樣本(所有文件尺寸均為 A4)各一份。
- 二、 根據澳門大學研究生會章程中關於選舉之規定，被報名為候選組別成員必須具備下述資格：
  - 〈一〉、 本會會員；
  - 〈二〉、 具有被選舉權；
  - 〈三〉、 擁護《澳門大學研究生會章程》；
  - 〈四〉、 參選閣所有成員必須全程參與澳門大學研究生會濠鏡研究生論壇之籌委會工作。
- 三、 候選組別將已填妥資料的報名表，連同第一點所指的資料，放入一個公文袋，於 4 月 8 日 14:00-17:00 遞交到澳門大學研究生會辦公室，逾時恕不受理，封面註明：「第十四屆澳門大學研究生會領導機關選舉—會員大會及理事會選舉報名」或「第十四屆澳門大學研究生會領導機關選舉—監事會選舉報名」。未在規定期間內報名的參選閣則視為放棄參選資格。
- 四、 候選組別遞交報名表時，必須將報名表、政綱、宣傳計劃、宣傳物料樣本及競選預算的電子檔電郵至 [umpa@um.edu.mo](mailto:umpa@um.edu.mo)，否則視為資料不全。
- 五、 「可接納的候選組別」經選委會的批准後，可以對其宣傳計劃或宣傳物料樣本作出修訂或增加。

Remark:

1. Each candidacy cabinet should submit a political platform, an introduction of promotion, budget, sample of promote material and student cards copies of all members of the candidates.
2. According to the related rules in the UMPA Constitution,, the candidates should fulfill the following qualifications:
  - (1) The member of UMPA;
  - (2) Eligible at the election;
  - (3) Upholding the regulation of UMPA;
  - (4) All the members of the nominated cabinets must participate in the Preparatory Committee of Hou Keang Symposium all the time.
3. The candidate should submit the application form with the necessary documents, which are required on the above, to UMPA office during 14:00 to 17:00 April 8<sup>th</sup>. All the documents should be put in a letter. The cover of the letter should be written “the application of candidates to the 14<sup>th</sup> Management Board of UMPA-- Election of General Assembly and Board of Directors”or “the application of candidates to the 14<sup>th</sup> Management Board of UMPA-- Election of Supervisory Board”. Late submission will not be accepted.
4. The candidate should submit both soft copy of the application form, political platform, introduction of promotion, budget and sample of promotion material to [umpa@um.edu.mo](mailto:umpa@um.edu.mo) when submitting the hard copy of the application form. Otherwise, it would be considered as incomplete document.
5. The introduction and samples of promotion materials can be revised or increased by “verification of admissibility of candidates” with permission of Election Committee.